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  E9 Projekteringsframställan Kristinegårdens förskola 

 
 

Protokollsanteckning 
 

Sverigedemokraterna har under en längre period förespråkat förskolor med mindre kapacitet, 

dels för att möjliggöra en bättre geografisk spridning av förskolor och dels för att få 

förutsättningarna till att ha ett gott utrymme för mindre klasser och därigenom högre 

personaltäthet. 

Därutöver noterar vi att den reviderade befolkningsprognosen pekar på att antalet 

förskolebarn beräknas vara lägre än tidigare antagande. Det finns därmed skäl att även 

revidera antalet förskolor och storleken av dessa inför framtiden. Genom att bygga förskolor 

med mindre kapacitet möjliggörs även en större flexibilitet kring lokaler och på så sätt en 

bättre stabilitet för Borås Stads verksamhet och föräldrar som bor i Borås. 

Vi väljer dock att inte lämna ett alternativt förslag till dagens ärende, då även om 

befolkningsprognosen för området har reviderats, så förblir kapaciteten av förskoleplatser 

densamma. 
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